



WORTHY OF MY SERVING

Worthy of it All, Part 3 Pastor Andy Wood November 18-19, 2023

God saved you by his grace when you believed. And you can't take credit for this; it is a gift from God. Salvation is not a reward for the good things we have done, so none of us can boast about it. For we are God's masterpiece. He has created us anew in Christ Jesus, so we can do the good things he planned for us long ago.

Ephesians 2:8–10 (NLT)

I am not saved BY serving, I am saved FOR serving.

But Jesus called them together and said, "You know that the rulers in this world lord it over their people, and officials flaunt their authority over those under them. But among you it will be different. Whoever wants to be a leader among you must be your servant, and whoever wants to be first among you must become your slave. For even the Son of Man came not to be served but to serve others and to give his life as a ransom for many."

Matthew 20:25-28 (NLT)

- 1. God gives me a call to serve.
 - It's a call to lay down ______.
 - It's a call to lay down .
 - It's a call to represent God through serving.

"You are the light of the world—like a city on a hilltop that cannot be hidden. No one lights a lamp and then puts it under a basket. Instead, a lamp is placed on a stand, where it gives light to everyone in the house. In the same way, let your good deeds shine out for all to see, so that everyone will praise your heavenly Father."

Matthew 5:14-16 (NLT)

But you are not like that, for you are a chosen people. You are royal priests, a holy nation, God's very own possession. As a result, you can show others the goodness of God, for he called you out of the darkness into his wonderful light. "Once you had no identity as a people; now you are God's people. Once you received no mercy; now you have received God's mercy."

1 Peter 2:9–10 (NLT)

2. God gives me a to serve.

Bondservants, obey in everything those who are your earthly masters, not by way of eye-service, as people-pleasers, but with sincerity of heart, fearing the Lord. Whatever you do, work heartily, as for the Lord and not for men, knowing that from the Lord you will receive the inheritance as your reward. You are serving the Lord Christ.

Colossians 3:22-24 (ESV)

- Unto God.
- From love.
- 3. God gives me a ______.
 - With your shape.

The Spirit has given each of us a special way of serving others.

1 Corinthians 12:7 (CEV)

To completion.

"I brought glory to you here on earth by completing the work you gave me to do. Now, Father, bring me into the glory we shared before the world began."

John 17:4–5 (NLT)

Take your next step



- 1. my rights and my agenda 2. my need for recognition
- 3. reason 4. way

Follow us @saddlebackhk

saddleback.hk





配得我的服事

配受所有的敬拜(三) 胡安迪牧師 2023 年 11 月 18-19 日

你們相信上帝的時候,他就以他的恩典拯救了你們。這是來自上帝的恩賜,你們不能把它歸功於自己。拯救不是對我們行善的獎賞,所以我們沒有誰能夠以此誇耀。我們是上帝的傑作,他在基督耶穌裏重新創造了我們,讓我們能夠去做他早已安排給我們做的善事。

以弗所書 2:8-10 (新普及譯本)

我不是「藉」事奉得救,我因得救「才」事奉。

耶穌就把他們召集起來·對他們說:「你們知道‧這個世界的統治者宰制着他們的 眾民‧作官的也炫耀自己管轄民眾的權力。但在你們中間卻不是這樣。你們中間誰 想要作領袖‧誰就必須作你們的僕人;誰想要當首領‧誰就必須作你們的奴隸。因 為就連人子到世上來‧也不是要受人的服侍‧而是要來服侍人‧還要捨棄自己的生命‧作多人的贖價。」

馬太福音 20:25-28 (新普及譯本)

1. 上帝給我服事的呼召

- 放下自己的 的呼召
- 放下自己 的呼召。
- 透過服事來代表上帝的呼召。

「你們是世界的光‧像山頂上的城市一樣‧無法隱藏。沒有人把燈點亮以後‧又把它放在籃子底下。人總是把燈放在燈台上‧好照亮屋裏所有的人。同樣‧你們的善行也該如明光照耀‧讓眾人都看見‧便為此讚美你們的天父。

馬太福音 5:14-16 (新普及譯本)

但你們卻不是這樣,你們是被揀選的子民,是王室的祭司,是聖潔的國民,是上帝自己的產業。因此,你們能夠讓別人看見上帝的美善,因為他召喚你們離開了黑暗,進入他奇妙的光中。「從前你們沒有子民的身分,現在卻成了上帝的子民;從前你們得不到憐憫,現在卻得着了上帝的憐憫。」

彼得前書 2:9-10 (新普及譯本)

2. 上帝給我 去服事。

作奴僕的·要凡事服從地上的主人·總是討他們的喜悅·不要只在他們看着你的時候才這樣做。出於對主的敬畏·你們要真誠地服侍他們。無論你們做甚麼·都要甘心樂意·就像是為主做的·而不是為人做的。要記住·你們服侍的主人是基督·主必把產業賜給你們作當賜。

歌羅西書 3:22-24 (新普及譯本)

- 為上帝而做
- 出於愛心

3. 上帝給我一個服事的。

• 按「生命特質」服事

聖靈賜給各人不同的恩賜,為要彼此服事。

哥林多前書 12:7 (意譯)

• 「完成」服事

我在地上為你帶來了榮耀,因為你交給我的工作,我已經完成了。父啊,現在請帶我進入榮耀吧,就是創世以前我們共享的榮耀。

saddleback.hk

約翰福音 17:4-5 (新普及譯本)

邁出你的下一步



1. 權利和議程 2. 需要認可 3. 原因 4. 方式

Follow us @saddlebackhk